
 Protokoll årsmöte Pölsebo småstugeförening 
2021-04-12  Digitalt möte via Teams, pga gällande läge kring Coronapandemin.

1.   Mötets öppnande
      Ulrika Mårdborg hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
      Patrik Olsson går igenom praktiska detaljer inför mötet.

2.   Val av mötets ordförande
      Årsmötet väljer Ulrika Mårdborg till mötesordförande.

3.   Val av mötets sekreterare
      Årsmötet väljer Cecilia Flodin till mötessekreterare.

4.   Val av två justeringsmän och rösträknare.
      Årsmötet väljer Anna Attenius och Anna-Karin Kullingsjö att justera protokollet.
      Till rösträknare väljs Ulrika Mårdborg och Patrik Olsson.
          
5.   Godkännande av dagordning
      Årsmötet beslutar att godkänna dagordningen.

6.   Frågan om kallelsen skett i laga ordning
      Årsmötet beslutar att kallelsen skett i laga ordning.

7.   Styrelsens årsberättelse
      Ulrika Mårdborg läser upp årsberättelsen från verksamhetsår 2020. Årsmötet 
      godkänner den och lägger den till handlingarna.

8.   Revisorernas berättelse
      Stefan Asting har tillsammans med Kenneth Bernting granskat räkenskaper,
      protokoll och handlingar. Föreningens utgifter och inkomster är styrkta och inga 
      felaktigheter finns.

9.   Beslut om ansvarsfrihet
      Årsmötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

10.  Fastställande av resultat- och balansräkning för föreningen samt
       servisskadefonden.
       Kassör Jennie Rosander presenterar resultat- och balansräkning för 2020 samt     
       2020-års utbetalningar från servisskadefonden. Årsmötet beslutar att fastställa 
       resultat- och balansräkning och lägga den till handlingarna.

11.  Beslut om medlemsavgift och dess fördelning
       Kvarstår som tidigare med 200 kr/år vilket beviljas av årsmötet.



12.  Beslut om arvoden
       Årsmötet beslutar att arvoden förblir samma som föregående verksamhetsår.

13.  Val av styrelseledamöter
       Finn Ternrud, representant för valberedningen, kunde inte vara med på dagens
       möte så Ulrika Mårdborg presenterar valberedningens förslag till styrelse-
       ledamöter:                      

       Ulrika Mårdborg, ordförande, förslag till omval på ett år.
       Jennie Rosander, kassör, förslag till omval på två år.
       Kari Lindergren, förslag på omval på två år.

       David Roland, valdes på två år vid föregående möte.
       Patrik Olsson, valdes på två år vid föregående möte.
       Cecilia Flodin, valdes på två år på föregående möte.
       Peter Karlén, valdes på två år på föregående möte.
       Fredrik Kyhlén, valdes på två år vid föregående möte.
       Jonas Hellström, valdes på två år vid föregående möte.
       Anna Svensson, valdes på två år vid föregående möte.

       Lea Vanessa Lohr står inför omval och ställer sin plats till förfogande.

      Årsmötet beslutar att godkänna valberedningens förslag till val av styrelse-
      ledamöter.

14.  Val av revisorer
       Årsmötet beslutar att välja Stefan Asting och Kenneth Bernting till revisorer.

15.  Val av valberedning
       Årsmötet väljer Finn Ternrud. En plats är fortfarande vakant.

16.  Stadgeändringar
       Inga förslag har inlämnats.
      
17.  Inkomna motioner
       Inga motioner har inkommit.

18.  Inkomna skrivelser
       Inga skrivelser har inkommit.
       



19.  Grannsamverkan
       Ronny Lindergren informerar lite om att det under året setts en del bilar    
       som inte hört hemma i området, sönderskurna däck på några bilar. Koppartjuvar 
       sommaren 2020. Informerar också om att det snart kan komma irländska 
       arbetare som ej är att lita på.

       Det finns en vakant plats, och Ronny föreslår Lotta Ernström, vilket årsmötet 
       godkänner.

20.  Övriga frågor
       Parkeringsplatser vid gångbron – en del boende från Eriksberg parkerar i vårt 
       område och därmed finns inga parkeringsplatser över till oss som bor i området.
       Önskemål från medlem att ta upp frågan. Förslag på åtgärd:
       
       1.  Kontakta förening/föreningar till husen på andra sidan gångbron och ta upp
            problematiken kring det.
      
       2.  Styrelsen kontaktar trafikkontoret angående problemet.
     
       3.  Egna skrivelser till trafikkontoret. Ju fler skrivelser desto större chans att
            problemet uppmärksammas.

       4.  Ringa vakttjänst.
       
        Nybyggnation i området – Förskola och gruppboende planeras att byggas vid 
        Rosenhill. Se inlägg på hemsidan. Möjlighet finns att skicka synpunkter till  
        byggnadsnämden.
             
21.  Mötets avslutande
       Mötesordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat.

Ulrika Mårdborg, ordförande

Cecilia Flodin, sekreterare

Anna Attenius, justerare 

Anna-Karin Kullingsjö, justerare


